

8天 6晚

日本九州王者の旅

福冈·熊本·雾岛·别府·长崎

1 吉隆坡 ✈️ 中转城市 ✈️ 福冈 (机上用餐)

集合于吉隆坡国际机场，乘搭豪华客机经中转城市飞往日本九州-福冈。抵达后，送往入住酒店休息。

2 福冈 🚌 熊本 (早午晚)

早餐后，游览**太宰府天满宫神社**，是日本其中一座最有名的神道教神社，主要祭祀被称为日本学问之神的菅原道真。他与日本的教育天神都深受学生们的欢迎。然后出发前往熊本。抵达后，游览**高森涌水隧道公园**。原为连结高森线与千穗线而开工的铁路隧道，但在兴建的过程中涌出大量的地下水，造成工程无法完工，纵而使这里变成了观光景点。每年七月，隧道里将举办七夕节，吸引了许多游客前来参观。晚上入住**菊南温泉区酒店**，以「美人之汤」而闻名的温泉水取自有名的菊南温泉地下涌出的，含有丰富的碳酸氢盐泉。



3 熊本 🚌 雾岛 (早午晚)

早餐后，前往参观**鹿儿岛庭园**（又称仙严园），是座日式风格的景观花园。这花园最显着的特点是借用了樱岛及鹿儿岛湾的漂亮景色。接着前往**樱岛火山**，日本最活跃的活火山，也是鹿儿岛的标志之一。樱岛火山是当地最显眼的地理特征。然后参观**雾岛神宫**，是一座神道教神社，主要祭祀创造日本神话的琼琼杵命。这庄严美丽的建筑物被森林围拢，而且是重要文化遗产。午后入住**雾岛温泉酒店**，雾岛温泉非常有名及高品质的温泉水。

特色日本九州美食

- 1) 日式天妇罗
- 2) 日式海鲜餐
- 3) 猪肉烧烤套餐
- 4) 日式套餐
- 5) 怀石料理
- 6) 炸鸡套餐



4 雾岛 🚌 熊本 🚌 别府 (早午晚)

早餐后，途径熊本出发前往别府。抵达后，游览**汤布院**，是屈指可数的观光景点。由于汤布院位于一个流域中，并四面环山，而造就了汤布院迷人的景色。接着游览**海地狱**，别府最美丽的地狱之一。海地狱的特色是它那蓝色的温泉水池。

5 别府 🚌 长崎 (早晚)

早餐后，出发前往长崎。在第二次世界大战末期，于1945年8月9日，长崎成为继广岛之后遭受到原子弹破坏的第二个城市。抵达后，参观**原爆纪念馆**，展示了第二次世界大战中原子弹爆炸的图片，纵而令人体会和和平的可贵。接着参观**长崎和平公园**，位于原子弹落下中心地北侧的小山丘上，它的建立饱含了绝不再次发生悲惨战争的誓言和对世界和平的美好向往。这里矗立的和平祈念像，高达9.7米，象征了长崎市民对和平的渴望。午后前往**长崎商店街**，这是长崎市最方便的商店步行街，这里拥有各式各样的日本的民生用品，肯定让您有意想不到的收获。

6 长崎 🚌 福冈 (早晚)

早餐后，前往牌厂家直销**Factory Outlet**，拥有许多日本时下最流行、最值得选购的名牌。然后前往**天神商店街**，位于福冈中心点，充满了活力。百货店、时装品牌店及餐厅琳琅满目，最适合在这里集中购物。午后前往**中洲区**，九州最繁华及最大的夜生活区。这里也是福冈市红灯区的聚集地。

7 福冈 ✈️ 中转城市 ✈️ 吉隆坡 (早/机上用餐)

早餐后，告别难忘的日本九州，前往国际机场经中转城市飞返吉隆坡。

8 抵达吉隆坡 (-)

抵达吉隆坡，带着您的美好回忆返回温馨家园。

团费:

出发日期:

我们有权改变顺序或修正行程，将由本公司作最后确认

8FUK-A



鴻運旅遊機構有限公司

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.19, Jalan Sultan Abdul Jalil, 30300 Ipoh, Perak, Malaysia.

Tel: (6) 05 253 2766

Fax: (6) 05 253 4558

天下旅遊機構有限公司 (173557-U)
IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
No.1, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia.
Tel: (6) 05 242 6118 Fax: (6) 05 241 0118

鴻運旅遊機構(新山)有限公司
IPOH OVERLAND (JB) TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
No. 15A, (1st Floor), Jalan Kuning 2, Taman Pelangi,
JB 80400, Johor, Malaysia. (10590281) (KKKP1478-02)
Tel: (6) 07 336 3038 Fax: (6) 07 336 3018

8 DAYS
6 NIGHTS

ROYAL KYUSHU

FUKUOKA / KUMAMOTO / KIRISHIMA / BEPPU / NAGASAKI

1 KUL ✈️ TRANSIT CITY ✈️ FUKUOKA (MOB)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for flight to Japan Kyushu, Fukuoka via transit city. Upon arrival, transfer to check-in hotel.

2 FUKUOKA 🚗 KUMAMOTO (BLD)

After breakfast, visit to **Dazaifu Tenmangu Shrine**, it is dedicated to the spirit of Sugawara Michizane, a scholar and politician of Heian Period. Then visit to **Takamori Yusui Tunnel Park**. Before it becomes a park, the National Railway was constructing a railway here and they found a water resource under the ground while digging a tunnel. "Takamori Tanabata Festival" is held inside this tunnel every year in July, and many visitors enjoy walking in the cool air during the hot summer. Stay overnight at **Kumamoto Kikunan Hotsprings Area**. Kikunan onsen is famous as hot spring of the beauty which contains hydrogen carbonate.



3 KUMAMOTO 🚗 KIRISHIMA (BLD)

After breakfast, visit to **Senganen Garden**. It is a Japanese style landscape garden along the coast north of Kagoshima. The garden's most striking features are the borrowed scenery of Sakurajima and Kagoshima Bay. Then visit to **Sakurajima**, it is one of Japan's most active volcanoes and it is the symbol of Kagoshima. After that, visit to **Kirishima Shrine**, it is dedicated to Ninigi no Mikoto, who plays a role in Japanese creation mythology. Continue proceed to **Kirishima Onsen**, it is one of Japan's leading hot spring resorts with high quality, sulfuric hot spring waters and interesting variety of outstanding bath facilities.

4 KIRISHIMA 🚗 KUMAMOTO 🚗 BEPPU (BLD)

After breakfast, proceed to Beppu via Kumamoto. Upon arrival, visit to **Yufuin**, it is located on a flat river basin surrounded by mountains. The most prominent feature of Yufuin's skyline is the twin-peaked Mount Yufu, which hovers over the town and serves as the backdrop for many scenic views. Then continue visit to **Umi Jigoku**, it is one of the most beautiful hells in Beppu. The "sea hell" features is the pond of boiling blue water.

5 BEPPU 🚗 NAGASAKI (BD)

After breakfast, proceed to Nagasaki. On 9 August 1945, an atomic bomb was dropped in Nagasaki. As a result, it became the second area in Japan struck by Atomic Bomb followed by Hiroshima. Upon arrival, visit to **Nagasaki Atomic Bomb Museum**, it is remembers the explosion of the atomic bomb that devastated Nagasaki at 11:02:35am on 9 August 1945. Then visit to **Peace Memorial Park**, it was built to commemorate the atomic blast of Nagasaki. The 9.7 meter high Peace Statue sits in the park, symbolizing the Nagasaki citizens' wish for peace. After that, proceed to **Nagasaki Shopping Street**, the most famous walking and shopping street in Nagasaki.

SPECIAL JAPANESE CUISINES

- 1) Japanese Tempura
- 2) Seafood Bowl
- 3) Pork BBQ Set
- 4) Japanese Set
- 5) Kaiseki Cuisine
- 6) Deep Fried Chicken Set



6 NAGASAKI 🚗 FUKUOKA (BD)

After breakfast, visit to **Factory Outlet**, the famous shopping outlet in Japan where branded shopping items are available here. Then visit to **Tenjin**, it is one of the commercial areas in Fukuoka. This area is the shopper's paradise where you can find department stores, restaurant, yatai (food stalls), entertainment spots etc. After that, visit to **Nakasu**, it is the Kyushu's number one entertainment and nightlife district. It is also the red light district in Fukuoka.

7 FUKUOKA ✈️ TRANSIT CITY ✈️ KUL (B/MOB)

After breakfast, proceed to International Airport for check-in flight back to Kuala Lumpur via transit city.

8 ARRIVE KUALA LUMPUR (-)

Home sweet home...

TOUR FARE:

DEPT. DATE:

We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice

8FUK-A



鴻運旅遊機構有限公司

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.19, Jalan Sultan Abdul Jalil, 30300 Ipoh, Perak, Malaysia.

Tel: (6) 05 253 2766

Fax: (6) 05 253 4558

天下旅遊機構有限公司

IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No.1, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia.

Tel: (6) 05 242 6118 Fax: (6) 05 241 0118

鴻運旅遊機構(新山)有限公司

IPOH OVERLAND (JB) TOURS & TRAVEL SDN. BHD.

No 15A, (1st Floor), Jalan Kuning 2, Taman Pelangi.

JB 80400, Johor, Malaysia. (10590281) (KKKP1478-02)

Tel: (6) 07 336 3038

Fax: (6) 07 336 3018